

# JABATAN KERJA RAYA

## KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa daripada Kontraktor-kontraktor Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia/PUKONSA/UPKJ/Kementerian Kewangan dalam gred, kategori dan pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut:-

Pejabat yang Memanggil Tender	Tajuk Projek	Taraf/Jenis Syarikat*	Gred, Kategori, Pengkhususan/Kelas Tajuk & Tajuk Kecil/Kelas, Kepala & Sub Kepala	Tempat & Tarikh Dokumen Mulai Dijual	Harga Dokumen & Bayaran Atas Nama	Tempat, Tarikh & Waktu Tender Tutup
Bahagian Kontrak dan Ukur Bahan, JKR Negeri Selangor	<p><b>Kerja-kerja Membaikpulih Kerosakan Bangunan Asrama Dan Kerja-kerja Berkaitan Di Sekolah Menengah Sains Kuala Selangor, Selangor Darul Ehsan.</b></p> <p><b>JKR/SEL/(P)/021(T)/2019</b></p>	Bumiputera T1	<p><b>SPKK,PPK &amp; STB</b></p> <p>Gred : <b>G3</b></p> <p>Kategori : <b>B</b></p> <p>Pengkhususan: <b>B04 &amp; B28</b></p>	<p>Bahagian Kontrak &amp; Ukur Bahan, JKR Selangor.</p> <p><b>04/11/2019 (Isnin)</b></p> <p>Sehingga</p> <p><b>18/11/2019 (Isnin)</b></p>	<p><b>RM100.00</b></p> <p><b>(Draf Bank/ Kiriman Wang/ Wang Pos)</b></p> <p><b>Atas Nama Pengarah Kerja Raya Negeri Selangor</b></p>	<p>Bahagian Kontrak &amp; Ukur Bahan, Kompleks Ibu Pejabat JKR Negeri Selangor, Persiaran Jubli Perak, Seksyen 17, 40200 Shah Alam, Selangor Darul Ehsan.</p> <p><b>Pada: 25/11/2019 (Isnin)</b></p> <p>Sebelum/Pada Jam 12.00 tengahari. (Tender yang lewat diterima tidak akan dilayan)</p>
<b>Lawatan tapak diwajibkan pada 31/10/2019 (Khamis) Masa: 9.30 Pagi Berkumpul di JKR Daerah Kuala Selangor. No. Tel: 03-55459800 samb 1245</b>						

Bagi lawatan tapak atau sesi taklimat tender yang diwajibkan, hanya PENAMA yang tercatat di dalam sijil PKK,SPKK,PUKONSA atau UPKJ sahaja yang dibenarkan menghadiri lawatan tapak atau sesi taklimat berkenaan.

Dokumen Meja Tender boleh disemak dan dokumen tender boleh diperolehi di pejabat-pejabat berkenaan semasa waktu pejabat.

Bayaran bagi dokumen tender hendaklah dibuat dalam bentuk draf bank/kiriman wang/wang pos di atas nama Pengarah Kerja Raya Negeri Selangor. Dokumen tender akan dikeluarkan kepada wakil Kontrak yang sah sahaja. Untuk maksud ini, wakil kontraktor dikehendaki membawa **perakuan/Sijil ASAL Perakuan Pendaftaran Kontraktor dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia serta Sijil Taraf Bumiputra yang dikeluarkan oleh Pusat Khidmat Kontraktor (Jika Berkenaan) beserta satu salinan sijil-sijil tersebut.** Bagi Kontraktor yang berdaftar dengan PUKONSA atau UPKJ, wakil kontraktor yang sah dikehendaki membawa perakuan/sijil ASAL Perakuan Pendaftaran PUKONSA atau UPKJ dan Sijil Taraf Bumiputra (jika berkenaan)

<b>*Jenis Syarikat</b>	T1	-	Syarikat 100% ekuiti Bumiputra milik tempatan (Warganegara)
<b>Tempatan:</b>	A1	-	Syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL yang ditubuhkan dan diperbadanka di Malaysia oleh Warganegara Malaysia dan Pegangan saham individu asing tidak melebihi 30% dan Lembaga Pengarah, Pengurusan dan pekerja dianggotai 100% oleh warganegara.
	A2	-	Syarikat Usahasama yang diperbadankan di Malaysia dan equiti asing tidak melebihi 49% dan majoriti ahli Lembaga Pengarah, Pengurusan dan pekerja adalah warganegara.

